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Vragen van het lid Hoogland (PvdA) aan de Staatssecretaris van Infrastructuur 
en Milieu over het bericht «1 op de 5 gecontroleerde vrachtwagens mag 
eigenlijk de weg niet op, volgens Belgisch onderzoek» (ingezonden 13 oktober 
2016). 

Vraag 1
Kent u de Belgische cijfers omtrent technische mankementen van gecontro-
leerde vrachtwagens?1 

Vraag 2
Deelt u de mening dat vrachtwagens met technische mankementen een groot 
gevaar voor de verkeersveiligheid opleveren? 

Vraag 3
Kunt u toelichten waarom we deze cijfers in Nederland niet registreren? En 
deelt u de mening dat het tijd wordt om dat wel te gaan doen? 

Vraag 4
Acht u de middelen waarover de inspectie beschikt toereikend om een 
registratiesysteem in Nederland effectief te laten functioneren?

1 Vlaams parlement, geraadpleegd via: http://docs.vlaamsparlement.be/pfile?id=1199190
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